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Organisasjon 

Styret 2022 

Styret har i 2022 bestått av: 
  

Leder Torgeir Fossli 
Nestleder Merethe Fossmo Nesholen 
Økonomiansvarlig Jon Eivind Svagård 
Styremedlem 1 Inger Lise Wølner 
Styremedlem 2 Øyvind Lexau 
Styremedlem 3 Petter Bakke 

  
Vara 1 Thor Erik Haugen 
Vara 2  
Vara 3  

  
Revisor Stine Ågren Thorbjørnsen 

  

Valgkomité Jørund C. Krosshus 
Signe Hordvei 

  

Fylkesårsmøte Torgeir Fossli (som nestleder i fylkesstyret) 
Inger Lise Wølner 
Merethe Fossmo Nesholen 

Politiske representasjoner: 

Kommunestyret  

Torgeir Fossli, fast Gruppeleder 
 

Gunnbjørg Fisketjøn,  1. vara 

Merete Fossmo Nesholen,  2. vara 

Øyvind Lexau,   3. vara 

Thor Erik Haugen,   4. vara 
 

Formannskap  
(felles-liste med H) 

 
Torgeir Fossli,   1. vara  

 

Teknisk utvalg  
(felles-liste med KrF) 

Torgeir Fossli, fast 
  
Merete Fossmo Nesholen,  2. vara  
 

 
 
 
 
Tjenesteutvalg  
(felles-liste med KrF) 

 
Øivind Lexau,   2. vara 
Gunnbjørg Fisketjøn,  3. vara 
 

Samfunnsutvalg  
(felles-liste med KrF) 

 
Gunnbjørg Fisketjøn,  1. vara 
Thor Erik Haugen,   3. vara 

 

Kontrollutvalg  

Ingen representasjon

Fylkesting  

Torgeir Fossli er 2.vara til Vestfold og Telemark fylkesting og 2. vara til Hovedutvalg for utdanning og 
kompetanse. 
Torgeir Fossli sitter også fast i Hovedutvalg for Telemark som er utvalget som forelegges alle saker 
som berører etableringen av den nye fylkeskommunen Telemark frem til opprettelsen, og innstiller til 
Fylkestinget i disse sakene. 
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Styrets arbeid 

Generelt 

Som i 2020 og 2021, har også 2022 vært noe preget av pandemien som startet i februar 2020 
(COVID-19), særlig i vinter/vår-sesjonen. I løpet av første halvår ble imidlertid de aller fleste 
restriksjoner fjernet, og i andre halvår har situasjonen vært normal. Siden det i våre gruppe-
/styremøter møter færre enn 10 personer, har kunnet avholde alle våre møter som fysiske møter. 
(Møtene avholdes som hovedregel tirsdager før kommunestyremøtene.) 

I motsetning til i 2021 ble Kommunestyremøtene gjennomført som fysiske møter. 
Selv om pandemien nærmest har vært over, har det likevel vært noe mindre aktivitet enn det som 
er vanlig i et mellomvalgsår. 
Etter det dårlige valget i 2019, er vi fremdeles kun én kommunestyrerepresentant. Vi har svakere 
representasjon i råd utvalg og er i opposisjon. Det gir det seg selv at den politiske aktiviteten ikke 
blir som i «gull-perioden» til Notodden Venstre i perioden 2011 – 2015. 
Det har heller ikke vært til det bedre at den politiske ledelsen (posisjonen) har styrt uten å hensynta 
opposisjonen på noen måte. Dette har igjen ført til lavere engasjement blant våre medlemmer 
lokalt.  
Men allerede i 2023 er det valg igjen, og vi må derfor allerede nå begynne å øke aktiviteten. 
 
Samarbeidet i den borgerlige opposisjonen har vært godt, og aktiviteten har vært en del høyere 
enn i 2021. 
 

Det har vært avholdt 7 ordinære åpne styremøter1 i 2022. 
 

 

Annen aktivitet 

Utover aktiviteter knyttet til kommunestyremøtene, har det ikke vært andre aktiviteter av 
betydning i 2022. 

Kampanjer 

Det har ikke vært kjørt kampanjer i 2022. 

 
1 http://www.fossli.info/venstre/#Styremoter  
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Gruppemøter2  

Notodden Venstre avholder åpne styre- og gruppemøter på tirsdager før kommunestyremøtene 
(torsdager). Disse møtene begynner kl 18:00. Her har alle som har hatt tid og interesse hatt mulighet 
til å diskutere kommunestyresakene og andre aktuelle saker. 
Det synes å være tilfredshet med formen disse møtene har og det er et ønske at disse videreføres i 
sin nåværende form, men oppslutningen er allikevel fallende og ikke bærekraftig. Tiltak må 
igangsettes. 

 
Siden vår representasjon etter valgene i 2015 og 2019 ble kraftig redusert, er ordningen med 
gruppemøter mandager i «utvalgsukene» avsluttet. Det synes nå mer rasjonelt og drøfte tyngre saker 
Ad hoc. 
Dette betyr at møtefrekvensen til en viss grad vil være avhengig av tyngden på saker til behandling 
og antall kommunestyremøter. Frekvensen av kommunestyremøter har imidlertid gått ned fra 8 – 9 
møter i året til 7. Vi bør derfor vurdere å ha møter uten en kommunestyreagenda for å øke antallet 
tilbake til 8 – 9 møter i året. 

 

Skolering og nettverksbygging 

VALGKAMP-AKADEMI, «omdøpt» i 2019 fra tidligere Lokalpolitisk Nettverk (LPN), er Venstres 

nettverkssamling og opplæringsarena for folkevalgte og tillitsvalgte i lokal- og fylkeslag. Formålet med 
Valgkampakademiet er bl.a. å sikre at Venstres egne folk er trygge på vår egen politikk og mer synlige 
i media og lokalmiljøet, samt å sikre en bevisst strategi bak det daglige arbeidet i lokallaget, i 
kommunestyret, og i valgkamp. 
Det har vært arrangert 1 samling i 2022 (27. – 28. august i Sandefjord). Her deltok Torgeir Fossli. 
 
Venstres årlige Landskonferanse3 ble avholdt igjen 2021, etter å ha vært avlyst i 2020 p.g.a. pandemi-
restriksjoner. I 2022 ble det ikke avholdt Landskonferanse da Landsmøtet opptok ressursene på 
høsten. 
 
Venstre-skolen trinn 1, Venstres introduksjons- og skoleringstilbud til nye medlemmer har ikke vært 
avholdt i vårt nærområde i 2022. 

Notodden Unge Venstre 

Unge Venstre har heller ikke i 2022 hatt aktivitet i Notodden og styret har dessverre ikke hatt kapasitet 
til å jobbe med rekruttering. Dette må imidlertid stå høyt på agendaen fremover. 

Vestfold og Telemark Venstre  

Notodden har inntil 2022 vært representert på alle 
møter i Vestfold og Telemark Venstres regi gjennom 
at Torgeir Fossli har vært fylkes-nestleder fra 2020-
2022. På fylkesårsmøtet 13.02.2022 trådte Torgeir 
Fossli ut av fylkesledelsen hvor han har sittet siden 
2000 (Telemark), og vi mistet dermed muligheten til 
ekstra representasjon i vedtektsfestede organer. 
Notodden har vært representert i alle 
fylkesstyremøter, hovedstyremøter, 
Landsstyremøter (sentralt) og Landsmøter, i 
perioden 2008 - 2022. 
 
Gjennom at Torgeir Fossli fremdeles er direktevalgt 
vara til Landsstyret, besitter lokallaget et godt 
nasjonalt nettverk og har gode kontakter til 
Venstres toppledelse. 

 
2 http://www.fossli.info/venstre/#Styremoter  
3 https://www.venstre.no/aktivitet/landskonferansen-2021/  

Avtroppende fylkesstyre i Vestfold og Telemark Venstre 13.02.2022 

mailto:torgeir@venstre#.no
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Notodden Venstre - synlighet i media 

Venstre har vært forholdsvis synlige i lokalavisen i 2022. 
I 2022 ble vi nevnt, referert eller med egne oppslag 89 ganger samlet på papir og på nett, mot 66 
ganger i 2021. Opposisjonstilværelsen sammen med et stort Høyre, gjør at vi må jobbe aktivt for «å 
komme på». 
Til tross for at vi er svært aktive i debattene i Kommunestyret og i utvalgene, blir det vi sier sjeldent 
referert til uten at vi selv bringer sakene direkte til media. 
 
Det må fortsatt arbeides for å få flere av oss til å eksponere seg og på den måten vise bredde som 
parti. 
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Medlemsutvikling 

Pr. 31.12.21 hadde Notodden Venstre 22 betalende medlemmer, det samme som i 2020 og i 2021. 
Etter det store frafallet i 2016, har medlemstallet stabilisert seg. 
  
 
Styret mener arbeidet med medlemsverving må intensiveres i 2023. Særlig behøver vi yngre 
medlemmer som kan sikre at vi har nok «mannskap» til de politiske vervene i råd og utvalg som vi 
håper å få etter neste valg i 2023. Høyere medlemstall styrker også organisasjonen og vitaliteten til 
Notodden Venstre, og nye medlemmer fører også til høyere aktivitetsnivå og bedre politikkutforming.  

  

0

5

10

15

20

25

30

15

16

20

27

25

23

22

30

27

19

20

21

22 22 22

BETALENDE MEDLEMMER 
I NOTODDEN VENSTRE

mailto:torgeir@venstre#.no


Årsmelding 2022 

 NOTODDEN VENSTRE   –   Snøyrudvegen 67, 3679 Notodden   – tlf.  906 88 515 – E-mail:  torgeir@venstre.no          side   7/16 

Økonomi 

 
Økonomien i laget er sunn. 

 

Overordnet budsjetteres det med underskudd i valgår og overskudd i 
mellomvalgsårene. Det påløper store kostnader knyttet til lokalvalgene og da 
først og fremst til standsfasiliteter, valgbrosjyrer og annonsering. Også 
Stortingsvalg kan belaste økonomien, om enn i betydelig mindre grad enn 
lokalvalgene.  

 

 
Inntektene har i 2022 vært kr 8 364,- mot budsjett kr 8 234,-.  
Utgiftene har vært kr 7 324,- mot budsjett kr 2 800,-.  
Dette gir et overskudd på kr 1 040,- mot et budsjettert underskudd på kr 4 566,-, mens bankkontoen 
står bokført med kr 93 811,31 pr. 31.12.21.  

Resultatet er kr 5 606,- bedre enn budsjett. Dette skyldes flere forhold. 

 
Årets inntekter var kun standardposter, som betyr offentlige tilskudd fra kommune og stat, 
medlemskontingenter og eventuelle renteinntekter. 

Den lave aktiviteten i 2021 (grunnet pandemien), gjorde at vi ikke fikk rapportert noen VO-kurs og 
dermed gikk glipp av inntekter fra disse i 2022. Heller ikke 2022 ble det rapportert kurs da reglene er 
endret fra 3 til 4 deltakere med minimum 75 % oppmøte. Denne endringen vil kreve en større 
deltakelse på våre møter og aktiviteter fremover for at vi skal kunne få VO-tilskudd.  
Det må være et mål at vi alltid skal ha et fremmøte som gjør oss tilskudds-berettiget fra Venstres 
Studieforbund. 
 
 
 
På utgiftssiden ble det budsjettert med kr 7 500,- i møtekostnader/egenandeler/reisekostnader. Siden 
det nye fylkeslaget Vestfold og Telemark har dårlig økonomi som følge av dårligere valgresultater og 
endringer i tilskuddsordningene, er det innført egenandeler for årsmøter, nominasjonsmøter, 
Hovedstyremøter, LPN o.l.. Da leder, Torgeir Fossli, betales av Fylkestingsgruppen, samt at det var 
få andre deltakere på møter/samlinger som ble avholdt fysisk, ble det kun regnskapsført utgifter på kr 
3 584,00 til dette i 2022. I kommende år må vi imidlertid påregne en del større kostnader til deltakelse 
på fylkeslagets aktiviteter. 
 
 
Hovedinntrykket er at vi fortsatt er forsiktige med pengebruken. Som følge av valgresultatet i 2019, er 
de offentlige tilskuddene redusert i forhold til perioden 2015 – 2019, og ligger nå på rundt 6 500,- 
mens de i 2019 var 8 500,-. (Til sammenligning lå tilskuddene i perioden 2011-2015 på kr 14 300,-) 
Våre inntekter er svake, og vil forbli slik ut 2023. Utgiftene i forbindelse med kommunevalget vil 
derimot bli betydelige (opp mot kr 40 000,- budsjettert). Styret ser ikke denne utviklingen som 
bærekraftig på sikt, og vil jobbe for å øke inntektene fremover. Det avgjørende for inntektene er å 
gjøre det godt ved VALG! 
 
Den nøkterne pengebruken over tid, har imidlertid gitt oss en betydelig egenkapital (valgkampfond), 
slik at vi har en relativt solid buffer til å møte valgkampen i 2023.  

mailto:torgeir@venstre#.no
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Politiske organer 

Kommunestyret 

Da Venstre var i posisjon i perioden 2011 til 2015, gjorde vi omfattende grep for å få en bærekraftig 
økonomi i Notodden kommune.  

Særlig i budsjettet for 2015 (vedtatt i desember 2014) ble det lagt 
svært stramme rammer og store kutt ble vedtatt. Også 
strukturene i skole- og pleie- og omsorgssektorene ble vedtatt 
endret. Dette var naturlig nok upopulært i befolkningen 
(velgerne), men allikevel nødvendig og ansvarlig etter vårt syn. 
Vi ble straffet hardt for dette i valget i 2015 og tapte halve vår 
kommunestyregruppe. Imidlertid gav de økonomiske grepene 
umiddelbar virkning, og netto driftsresultat i Notodden for 2015 
ble på hele 63 mill i overskudd. Selv om vi tapte valget i 2015 og 
et rød-grønt styre straks gikk i gang med å reversere alle våre 
innsparinger, rakk de ikke å gjøre så store endringer annet enn 
at også 2016 fikk et bra resultat på ca 50 mill. Det styret som 
overtok etter oss, og igjen vant valget i 2019, «arvet» i 2015 en 
sunn økonomi og et disposisjonsfond på over 100 mill kroner. 

Siden 2015/2016 har det gått i negativ retning, med stadig 
mindre i overskudd. Regnskapsåret 2018 viste et negativt 
driftsresultat og prognosen for 2022 viser et driftsmessig 
underskudd på opp mot 30 mill! 

 

 

Til tross for betydelig strammere økonomi, fortsatte 
gjelden likevel å vokse i stort tempo, og Notodden har 
i dag et stort gjelds-problem (98 % av samlede 
inntekter, mot anbefalt maks 75 %) og en ikke 
bærekraftig økonomi. 

 

I nominelle verdi har gjelden stadig økt, og er nå nær 
1,4 mrd kroner! 

Den økonomiske styringen har spisset frontene mellom posisjon og opposisjon gjennom hele 
forrige periode, og i den inneværende. Viljen (og evnen?) til økonomisk ansvarlighet har ikke vært 
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til stede hos den styrende posisjonen. Vi på vår side har hele tiden hevdet at uviljen mot å ta 
nødvendige grep (særlig innenfor skolestrukturen), kom til å ramme innbyggerne med full tyngde 
fra 2021 og utover. 

Denne reelle uenigheten og viljen til ansvar hos oss opp mot stor «giverglede» hos de styrende 
partier, rammet oss igjen i valget i 2019, og har fortsatt å gjøre oss upopulære blant den gjengse 
velger. Men Venstres holdning er at kommunen ikke er økonomisk skikket til «innkjøp» av glade 
velgersaker og at vi ikke på den måten kan kjøpe oss popularitet. Så får vi ta til etterretning at det 
styrende flertall har sett dette helt motsatt og inntil nå har vunnet oppslutning på det. Det kan 
imidlertid nå være i ferd med å snu… 

Fra faglig hold (rådmannen) har det kommet helt tydelig frem at Venstre hele tiden har hatt en riktig 
analyse, og rett «oppskrift» på hvordan man kunne ta seg ut av den økonomiske situasjonen 
posisjonen hadde satt kommunen i. Våre forslag har hele tiden pekt på skolestrukturendringer som 
ville styrke skolen både faglig og sosialt, og hvor en sammenslåing av ungdomsskolene og 
gjenbruk og påbygg av HUSK til en ny Heddal barneskole har vært en lavthengende frukt som 
kunne vært realisert for flere år siden. Men det ser ut som om økonomisk nød er det eneste som 
kan skape endringer i skolen, og ikke det faglige dessverre.  

Posisjonen har imidlertid enda ikke (inn-)sett den reelle «nøden, og har hele tiden fremmet 
skoleforslag som ikke har vært bærekraftige eller vært mulige å gjennomføre. Først ved å bruke 
flere år på en realisering av en ny barneskole på Vidar. Så med en bygging av ny skole på 
Klokkarud. I budsjettbehandlingen i desember 2020, og etter at rådmannen i lang tid hadde forsøkt 
å få til en økonomisk realitetserkjennelse i posisjonen, sprakk imidlertid posisjonen på 
skolestruktursaken; bygging av ny barneskole på Klokkarud. Ap erkjente i budsjettprosessen at for 
igjen å komme i balanse, måtte det tas budsjettkutt og ikke innvilges større låneopptak. 
Bygging av en helt ny barneskole på Klokkarud ville imidlertid kreve et slikt stort låneopptak. Ap 
snudde derfor fra en samlet posisjons innstilling fra formannskapet om å bygge nettopp denne nye 
skolen, til kommunestyrebehandlingen, hvor Ap og Rødt heller ville dele opp Heddal barneskole 
på 2 lokasjoner for å spare kapitalkostnader. Sp sto imidlertid på bygging av Klokkarud-skolen 
uansett økonomi, noe som førte til at posisjonen sprakk og hvor Sp forlot det politiske samarbeidet. 
Samtidig meldte 3 representanter fra Ap (som nok i hovedsak var enige med Sp) seg ut av partiet. 
2 av de tre utmeldte, meldte seg imidlertid inn igjen i Ap, mens den 3. (Borgejordet) er uavhengig, 
men stemmer med dem i alle viktige saker. 

I budsjettbehandlingen i desember 2021, var 
posisjonen igjen samlet. Denne gangen også 
med Krf. Da ble det vedtatt å bygge 
«ny»/renovere Rygi skole for opp mot 100 mill 
kroner (nye anslag viser nå opp mot 150 mill 
kroner) for å huse Heddal barneskole, til sterke 
innvendinger fra rådmannen og opposisjonen. 
Vedtaket øker kommunens gjeldsbyrde 
ytterligere og svekker kommunens evne til å yte 
gode og forsvarlige tjenester innen samtlige 
tjenesteområder, inklusive skolen selv!  

 

Det som tydelig også kom frem i løpet av 2021, 
var store endringer i demografien fremover, med 
stadig færre barn og en voldsom vekst i gruppen 
eldre over 80 år. Dette har vi lenge sett komme, 
men særlig de ekstremt lave fødselstallene har 
overrasket mange. Med fødselstall helt nede i 80 
pr år, vil antall barn i skole og barnehage synke 
med over 30 % i årene som kommer. Dette tilsier 
at kommunen må ta ned kostnader innen 
oppvekstområdet for å kunne finansiere en 
stadig eldre befolkning.  

Dette faktum samlet i 2021 en bred opposisjon (Venstre, Frp, PDK, Uavhengige (Knut og Grethe 

Duesund, Truls Ekeberg), H og SV) til et felles budsjettforslag for 2022, og hvor ansvaret for 
utarbeidelsen ble tillagt oss i Venstre. Forslaget falt med 17 mot 24 stemmer. 
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Årsmelding 2022 

 NOTODDEN VENSTRE   –   Snøyrudvegen 67, 3679 Notodden   – tlf.  906 88 515 – E-mail:  torgeir@venstre.no          side   11/16 

I budsjettbehandlingen for 2023 snudde det! 

Vi i Venstre ønsket holde fast ved vår linje for skoleutbygginger og ansvarlighet i den økonomiske 
politikken, og det så lenge ut til at vi måtte legge frem et helt eget budsjett, da ingen av de andre 
partiene ønsket å «ta i» skolesaken inn i et valgår. Men så kom Rødt med et eget forslag i 
Formannskapets budsjettbehandling som vi så på som meget konstruktivt. De tok vekk 12,5 mill i 
fra de avsatte 120 mill til ny skole på Rygi for å realisere skate-parken i investeringsbudsjettet. På 
den måten gjorde de Rygi-skolen urealiserbar samtidig som de åpnet for prinsippet om at man må 
bruke mindre midler på skolebygg for å få råd til andre investeringsprosjekter. Dette var et 
begynnende tegn på økonomisk ansvarlighet og en erkjennelse av at man må se på andre 
løsninger for skolestruktur og utbyggingskostnader i oppvekstsektoren. 

Samtidig foreslo Rødt at Rådmannen 
skal legge frem en helhetlig utredning av 
den fremtidige skolestrukturen som 
omfatter hele kommunen før man tar 
stilling til hvor Heddal barneskole skal 
etableres. Et utredning de før aktivt har 
nektet Rådmannen å utføre. 

Dette gjorde at vi i Venstre så mulighet 
for å oppnå flertall for en slik 
budsjettinnretning dersom «alle» andre 
ble med. Det ble derfor jobbet frem et 
fellesbudsjett bestående av: Rødt, SV, 
Høyre, Venstre, Frp, Krf, MDG, Uavh.: 
Truls Ekeberg, Knut og Grete Duesund. 
Dette forslag ble vedtatt mot stemmene 
til Ap, Sp og Tor Borgejordet (22 mot 19). 

Dette betød at posisjonen sprakk og at 
Ap og Sp ikke lenger har flertall! 

Dette gir nye muligheter for gjennomslag 
for Venstres politikk både resten av 
perioden og ved Valget til høsten. 

 

Andre saker (kommunestyret) 

Det har vært arbeidet med en del store saker som ny Kommuneplan – samfunnsdelen og andre 
større og mindre saker. 

 

 

Samfunnsplanen4 ble vedtatt med 
stor tverrpolitisk enighet og høy 
grad av involvering fra innbyggere 
og næringsliv.  

 

Planen er verd å lese og legger 
føringer på hvordan Notodden 
Kommune skal utvikle seg videre 
de neste 12 årene. 

 
 
  

 
4 https://aimblob.blob.core.windows.net/aimfiles/9668de8a-7070-4314-9ab2-5ee65c41465e.pdf  
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Saken om beboerne i sentrum som er plaget av støy, er stadig et tema selv om det ikke er gjort 
eksplisitte vedtak i 2022. 

Ordføreren og flertallet mener at 
nye (revidering) politivedtekter 
skal være et effektivt middel 
mot støyen. Det har hverken 
politiet eller vi i Venstre noen tro 
på, så dette må komme på 
dagsorden igjen. 

Når det gjelder unødvendig 
støy i sentrum, så har Venstres 
holdning vært klar og entydig 
hver gang denne saken har 
dukket opp. 

Vårt grunnsyn er at 
unødvendige forurensende 
utslipp, om det er i form av støy 
og eksos eller annet, skal 
unngås. Spesielt gjelder dette i 
boområder. 

Notodden sentrum må få mer 
«liv» og aktivitet. En viktig 
faktor i dette er at vi får flere 
som bor og lever sine liv i 
sentrum. Det har derfor vært 
lagt til rette for etablering av 
flere leiligheter/boenheter her i 

alle regulerings- og områdeplaner de siste 15 årene. Dette er det tverrpolitisk enighet om. Som 
konsekvens av dette, må Notodden sentrum også sees på som et boområde og behandles 
deretter. Man kan ikke lokke folk til å bosette seg i byen for så å si at om de virkelig bosetter seg 
der, så må de tåle en masse unødig støy og forurensing! Det må aksepteres at det er mer støy i 
byen enn i forstedene. Men aksepten skal være for den støy som naturlig følger av byens kjerne-
aktiviteter som «uteliv» på kveldstid, publikums aktiviteter, konserter/festivaler, varetransport og 
annen nødvendig person- og kollektivtransport. Det bør imidlertid 
ikke tillates unødvendig forurensing på nattestid.  

Saken har versert i mange varianter og vært behandlet i mange 
omganger gjennom disse årene. Venstres syn har hele tiden 
vært at den enkleste måten å løse det på, er gjennom en 
nattestenging for kjøring. Ingen andre løsningsmetoder som har 
vært prøvet, har hatt noen effekt. Og å la politiet ta seg av det 
gjennom (støy-)kontroll-virksomhet har vært nytteløst, og politiet 
selv sier at nattestenging er det eneste de faktisk kan makte å 
håndheve. Heller ikke dialog eller appeller, har vist noen som 
helst effekt. Derfor har vi ikke skiftet standpunkt, men holder fast 
på den enkleste løsningen å effektuere. På generelt grunnlag 
ønsker Venstre «grønne» sentrum med innslag av bilfrie gater, 
og prioritering av gående og syklende der dette er mulig.  
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En annen sak som skapte en del oppmerksomhet og debatt var Notodden Kommunes anke av 
lagmannsrettens dom i Telerock-saken5. I lagmannsretten ble Telerock tilkjent erstatning for 
saksbehandlingsfeil i forbindelse med godkjenning av kjellerlokale (konsertlokale). 

Venstre har opp igjennom årene alltid synes at Telerock har fått en kritikkverdig behandling av den 
politiske ledelsen og vi har alltid gått inn for den bruksendring de søkte om. Det skulle imidlertid ta 
nesten 2 år og mange ankebehandlinger til før bruksendringen gikk i orden. Saksbehandlingen 
påførte Telerock et økonomisk tap som de vant frem med i domsavsigelse fra Lagmannsretten. 

Kommunen (rådmannen) ville imidlertid anke dommen til Høyesterett, og formannskapet (uten 
Venstre) delegerte hele saken til nettopp Rådmannen. Dette betød at formannskapet «abdiserte» 
som styringsorgan og fratok derved enhver politiker muligheter for påvirkning, samtidig som det 
juridiske grunnlaget og andre samfunnshensyn ble hemmeligholdt.  
Dette var Venstre sterkt imot! Både saksbehandlingen og at saken 
skulle ankes. 
Venstre var imot selve anken fordi det uansett utfall ikke ville være 
noen vinnere. Dernest var vi sterkt imot saksbehandlingen fordi det er 
politikernes jobb å måle ulike interesser og fag opp mot hverandre, 
ikke administrasjonens. Rådmannens oppgave er å opplyse den 
juridiske og økonomiske siden av saken, mens det er politikernes 
oppgave og veie dette opp mot andre samfunnshensyn, som 
omdømmetap, eventuell «overkjøring» av en enkeltaktør med små 
ressurser, tapt attraktivitet i sentrum o.l.. Da vår vara til 
Formannskapet Torgeir Fossli ble orientert om beslutningen om at 
saken skulle ankes og Formannskapets delegering av saken til 
Rådmann via en e-post fra formannskapssekretæren (som gikk til over 
30 personer), besvarte Fossli denne og hvor han begrunner hvorfor 
beslutningen er gal og krever politisk behandling av saken. Det blir 
deretter en lang rekke besvarelser på denne også av politikere som 
enig med oss og som beklager at saken ble delegert. Fossli fant det 
også riktig å gå ut i media med saken6 da det ikke var mulig å få snudd 
saken internt. Velgere og innbyggere hadde rett til å få vite hva som 
egentlig var i ferd med å skje (mer-offentlighet).  

Dette medførte i sin tur at Varaordføreren (Nuno Marques (Sp)) på vegne av 
Notodden Kommune (undertegnet som varaordførere med kommunens 
brevhode) gikk til motangrep på Fossli. Angrepet var usaklig og tendensiøst 
og sendt til over 30 personer i politikk og administrasjon. Siden det også var 
på vegne av kommunen og således skulle vært journalført, mente Fossli at 
også dette måtte kom frem lyset og gitt anledning for kommunen til å rettes 
opp7. Det ble siden gitt mange muligheter til nyansering og /eller beklagelse, 
men det kom aldri en uttalelse eller beklagelse 
hverken fra Varaordføreren eller kommunen. 
Det mener vi var sterkt kritikkverdig! 
 
 
Så hører også med til historien at kommunens 
anke ble blankt avvist av Høyesteretts 
ankeutvalg, og kommunens tap ble dermed 
betydelig større enn etter Lagmannsrettens 
dom8.  

 

 

 

 

 
5 https://1drv.ms/b/s!AmCTcntcZ9IcgfQioSOXXvM1v7cW-w?e=bvvHy2 
6 https://1drv.ms/b/s!AmCTcntcZ9IcgfQgdsJh8hXGKDlvdw?e=BxywGw 
7 https://1drv.ms/b/s!AmCTcntcZ9IcgfQjBOHzrWn9XynC6w?e=tusV32 
8 https://1drv.ms/b/s!AmCTcntcZ9IcgfQf6tOHgqKljMTPpA?e=55hR2a 
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Generelt er Venstres representant aktiv debattant og forslagsstiller i kommunestyret og får ofte 
flertall for konkrete forslag i mindre prinsipielle saker. 

Ellers er alle politiske saker og dokumenter er tilgjengelige fra kommunens hjemmesider9 og 
kommunestyrets møter kan også sees på nett-TV og hentes fra arkivet.10 

Formannskapet 

Alle saker og dokumenter tilgjengelige fra kommunens hjemmesider11 

Teknisk 

TU har i perioden behandlet flere større og mindre plan- og reguleringssaker og Venstre har lagt 
frem svært mange forslag og hvor de fleste har fått flertall.  
Ellers er alle saker og dokumenter tilgjengelige fra kommunens hjemmesider12 

Samfunnsutvalg 

Alle saker og dokumenter tilgjengelige fra kommunens hjemmesider13 

Tjenesteutvalg 

Alle saker og dokumenter tilgjengelige fra kommunens hjemmesider14 
 

Annet 

Gruppeledermøtene 

Det har ikke vært formalisert eller strukturert noen faste møter på gruppeledernivå etter 
valget i 2015, men opposisjonens gruppeledere (med unntak av Krf, som inntil nå har vært 
en del av posisjonen) har hatt flere møter gjennom året 2022 knyttet særlig til budsjett-saker. 
Vi har også regelmessige dialogmøter med Rådmannen. Rådmannen ser disse som viktige 
for at alle politikere skal få lik informasjon. 

 
 

Diverse 

I de foregående kommunestyreperiodene fra 1999 - 2015 hadde gruppeleder for Venstre 
(Torgeir Fossli) en viktig funksjon som samtalepartner når ordførerne hadde behov for 
«lufting» av aktuelle saker som dukket opp, og ellers representerte Torgeir Fossli ofte 
kommunen i forskjellige sammenhenger der ordfører ikke har kunnet møte. I tillegg møtte 
han også ofte sammen med ordførerne på møter med næringsliv og andre interessenter. 

 

Fra valget i 2015 har det ikke vært ført uformelle samtaler med den sittende ordfører og 
Venstre har heller ikke hatt representative oppgaver. 

 

Interpellasjoner 

Fra Venstre er det ikke blitt fremmet interpellasjoner eller grunngitte spørsmål til Kommunestyret i 
2022. 

 

 
9 https://publikum.kongsbergregionen.no/eInnsyn_Notodden/Dmb 
10

 https://notodden.kommunetv.no/ 
11

 https://publikum.kongsbergregionen.no/eInnsyn_Notodden/Dmb 
12

 https://publikum.kongsbergregionen.no/eInnsyn_Notodden/Dmb 
13

 https://publikum.kongsbergregionen.no/eInnsyn_Notodden/Dmb 
14

 https://publikum.kongsbergregionen.no/eInnsyn_Notodden/Dmb 
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Fellesborgerlig samarbeid 

Det fellesborgerlige samarbeidet mellom H-V-Frp-PDK har fungert bra, men med den sitsen vi samlet 
har hatt i kommunestyre og utvalg, gjør at det ikke har blitt jobbet veldig aktivt med dette med unntak 
i budsjettet for 2023. Krf’s ene representant (Todnem) har møtt på posisjonens gruppemøter, og har 
dermed ikke vært en del hverken opposisjonen eller samarbeidet før i budsjettet for 2023. De 
uavhengige, Grete og Knut Duesund og Truls Ekeberg, er derimot stabile og gode bidragsytere i det 
fellesborgerlige samarbeidet. Vi har felles formøter før alle kommunestyremøter for en samlet 
opposisjon. Tonen er god på de arenaer hvor vi møtes, selv om vi har ulike syn i en del saker. 
Det er å bemerke at det også er blitt et bedre og bedre samarbeid med SV i løpet av 2021 og 2022, 
og at samarbeidet ikke lenger utelukkende er et borgerlig samarbeid. 
Det har også vært kjørt felles mediautspill (inklusive SV) ved enkelte anledninger. 
 
 

Budsjett 

Det ble fremsatt et fellesbudsjett fra en samlet og bred opposisjon (Venstre, Frp, PDK, Uavhengige 

(Knut og Grethe Duesund, Truls Ekeberg), H, SV og Rødt) og som fikk 22 stemmer og flertall. Det 
henvises for øvrig til denne årsmelding under kapittelet Politiske organer - Kommunestyret 

 

Skolestruktur 

Er i år omhandlet i denne årsmelding behandlet under kapittelet Politiske organer - 
Kommunestyret 

 

Videre samarbeid  

Venstre vil fortsatt jobbe for en mest mulig samlet opposisjon. 
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Oppsummering 

 
Situasjonen i kommunestyret, hvor den sittende posisjonen har en voldsom overvekt, og et stort Høyre 
med 9 representanter, har vært krevende for Venstre. Posisjonen har hverken behøvd, eller hatt noe 
ønske om, å “bruke” Venstre. Det forventes imidlertid nå ny dynamikk og større mulighetsrom etter at 
posisjonen «sprakk» i budsjettsaken og Krf ser ut til å igjen bli en del opposisjonen. 
Høyre som parti, vil nok være vår fremste «konkurrent» om de velgerne som ønsker et regimeskifte 
ved valget i 2023. Det vil derfor være viktig å synliggjøre Venstre som et reelt og selvstendig alternativ 
inn i valgåret. 
Den litt dalende tendensen med fremmøte og interesse for de åpne møtene våre, har antakelig en 
sammenheng med vår politiske innflytelse og relevans i kommunens styrende organer og vi må her 
vurdere tiltak for allikevel å gjøre gruppemøtene mer attraktive for medlemmene. 
 
Når dette er sagt, så er Venstre plassert i utvalg på tross av vårt dårlige valgresultat. Og vi har gode 
posisjoner i fylkespolitikken og i Venstres sentrale organer. 
Vi har bygd nettverk og kontakter både i det politiske miljø, i offentlig forvaltning, i næringslivet og 
samfunnet ellers. 

 
Vi er positive og tar utfordringen med å vinne tilbake til oppslutningen vi hadde ved valget i 2011! 

 
 

Notodden 15. januar 2023 
 

 

 

 

 

 

Torgeir Fossli, leder    Merete Fossmo Nesholen, nestleder 

 

 

 

 

 

Øyvind Lexau, styremedlem    Inger Lise Wølner, styremedlem 

 

 

 

 

 

Petter Bakke, styremedlem    Jon Eivind Svagård, økonomiansvarlig 
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